
尊享：
 ‧豪華客房住宿一晚
 ‧紐約紐約國際美食自助早餐
 ‧免費使用游泳池、健身中心、戶外遊樂場、蒸氣浴室及桑拿浴室
 ‧無線上網
Privileges:  
‧ One night's accommodation in Deluxe Room
‧ New York New York International Breakfast Buffet  
‧ Free access to swimming pool, gymnasium, outdoor kids playground, steam room and sauna room 
‧ In-room Wi-Fi
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食住玩住宿優惠 Bed & Breakfast Room Package

電郵 email: rsvn.hprc@harbour-plaza.com

根據香港酒店房租税條例（第 348 章）的規定，由2025年1月1日起，所有酒店住宿均需繳付房價3% 的酒店房租税
凡於星期六入住將加收HK$150附加費
小童價目只適用於3至11歲之小童
免費獲贈之熊貓公仔為隨機分配，不可選擇款式 (數量有限，先到先得，送完即止) 
以上優惠最多限2位成人及1位小童入住
以上優惠適用於2025年9月1-30日

備註：

HK$670/2位成人 (2 adults)
HK$750/2位成人及1位小童 (2 adults & 1 Child)

Effective 1st January 2025, room rates will be subject to a 3% Hotel Accommodation Tax as stipulated by the Hong Kong Hotel Accommodation Tax Ordinance (Cap. 348)
Supplement at HK$150 will be charged on Saturdays
Child price is applicable to children aged 3-11 only
A complimentary panda doll is randomly given out by front desk and cannot choose the style. (Limited availability: first come, first served while stock lasts)
The above offers are maximum for 2 Adults and 1 Child only
The above offers are applicable on 1-30 September 2025

Remarks:

最「熊」夏日
入 住 嘉 湖 海 逸 酒 店 即 可 免 費 獲 贈 熊 貓 公 仔 一 隻

Take Me Home 
Stay with Harbour Plaza Resort City 

and receive a complimentary Panda doll 

mailto:rsvn.hprc@harbour-plaza.com


自助午餐 Lunch Buffet   12:00 - 14:30
成人 Adult
HK$318

小童 Child
HK$258

長者 Senior
HK$288

自助晚餐 Dinner Buffet   18:30 - 21:30
成人 Adult
HK$548

小童 Child
HK$388

長者 Senior
HK$508
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味遊東南亞海鮮薈萃

美食推介包括 冰鎮新鮮生蠔、龍蝦、麵包蟹、松葉蟹爪、翡翠螺、藍青口、凍蝦、香辣魷魚沙律、香檸椰汁雞湯、馬來串燒、香煎鴨肝、泰式船麵、星洲肉骨茶、
泰式火山骨、辣椒膏炒龍蝦、黑胡椒炒蟹、泰式蒜茸蒸扇貝、美祿斑蘭戚風蛋糕、越南咖啡美祿蛋糕及大吉嶺拿破崙等。
Delicacies include Fresh Oyster on Ice, Lobster, Brown Crab, Snow Crab Leg, Jade Whelk, Blue Mussel, Cold Shrimp, Spicy Squid Salad, Thai Coconut Chicken Soup, Skewers in Malaysia
Style, Pan-fried Duck Liver, Thai Boat Noodles, Bak Kut Teh, Grilled Spare-ribs with Thai Style, Stir-fried Lobster with Chili Paste, Stir-fried Black Pepper Crab with Singapore Style,
Steamed Scallops with Garlic with Thai Style, Milo Pandan Chiffon Cake, Vietnamese Coffee Milo Cake, Darjeeling Napoleon and more.

按此 eShop 預訂 eShop Reservation here 

Taste of Eastern Asia Seafood Feast

圖片只供參考

Photos are for reference only

查詢 For enquiries: (852) 2180 1800 電郵 email: catering.hprc@harbour-plaza.com

兒童生日派對套餐 Children’s Birthday Party Package

備註 Remarks：
 ‧宴會優惠須於2025年9月30日或之前確定並繳付訂金 ‧以上宴會須於2025年10月31日或之前舉行
 ‧Booking of catering offer must be confirmed with deposit paid on or before 30 September 2025
 ‧The above catering offer must be held on or before 31 October 2025

A) 自助餐 (最少50位預訂)
自助午餐 Lunch Buffet    每位 HK$260起 up
自助晚餐 Dinner Buffet   每位 HK$428起 up

 Buffet Package (Minimum guaranteed 50 persons)

B) 小食派對 (最少30位預訂)
每位 HK$210

https://eshop.harbour-plaza.com/resortcity/zh/ck-group-staff-offer
https://eshop.harbour-plaza.com/resortcity/zh/ck-group-staff-offer
mailto:catering.hprc@harbour-plaza.com
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30晚服務式住宿計劃
30 -Nigh t  Se rv i c ed  Su i te s  Package

30晚服務式住宿計劃
30-N igh t  Se rv i ced  Su i t e s  Package

入住豪華城景客房或以上享95折優惠入住豪華城景客房或以上享95折優惠
5% Off on Deluxe City-view Room or above room categories5% Off on Deluxe City-view Room or above room categories

查詢 For enquiries: (852) 2123 8888 / WhatsApp:  (852) 6072 8160

適用入住日期: 2025年9月1日至10月31日
Stay period: 1 September to 31 October 2025 inclusive

標準客房 STANDARD ROOM
HK$ 14,888 起 up
豪華城景客房 DELUXE CITY-VIEW ROOM
HK$ 15,888 起 up

尊享： ‧ 無需按金 ‧ 價格已包括10%服務費 ‧ 配備全套傢俱及個性化室內設計 ‧ 免費無線上網 ‧ 備有微波爐、雪櫃、電子保險箱及電熱水壺 ‧ 包水電供應及免費
撥打本地電話 ‧ 房管服務及定期更換毛巾及床單 ‧ 投幣式自助洗衣服務 ‧ 免費使用游泳池、健身中心、戶外遊樂場、蒸氣浴室及桑拿浴室 ‧ 24小時保安及禮賓服務
‧ NOW電視頻道 ‧ 尊享酒店餐飲優惠 ‧ 尊享長途電話、洗衣、乾衣及按摩護理服務9折優惠
Privileges: ‧ No security deposit required ‧ The above rates are inclusive of 10% service charge ‧ Fully-furnished and custom interior design ‧ Complimentary In-room Wi-Fi ‧ Fully
equipped with microwave oven, refrigerator, electronic safe and electric kettle ‧ Electricity, water supply and free local call are included ‧ Housekeeping service, regular towel and
linen service  ‧ Coin laundry service ‧ Free access to swimming pool, gymnasium, outdoor kids playground, steam room and sauna room ‧ 24-hour security and concierge service ‧
NOW TV channel ‧ Special rate for Hotel dining ‧ 10% discount on long distance calls, laundry, dry cleaning, spa and treatment services

電郵 email: servicedsuites.hprc@harbour-plaza.com

https://www.harbour-plaza.com/resortcity/tc/offers/offer-1476.html
mailto:servicedsuites.hprc@harbour-plaza.com

